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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Van-e fejlemény a Microsoft-ügy nyomozásában, mit 
csináltak eddig?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

2019.08.05-én tettem feljelentést a Központi Nyomozó Főügyészségen az ún. Microsoft-ügyben 
ismeretlen tettes ellen, Microsoft-licencek állami szervek részére történő értékesítése kapcsán, 
vesztegetés-, költségvetési csalás- és versenyt korlátozó magatartás közbeszerzési eljárásban 
bűncselekmények elkövetésének gyanújával. A nyomozást 2019. augusztus 23-án rendelték el. 
Korábbi írásbeli kérdésemre 2020. augusztus 11-én azt válaszolta, hogy a nyomozás folyamatban 
van. Kérem Önt, hogy a nagy közérdeklődésre számot tartó ügy vonatkozásában válaszoljon az 
alábbi kérdéseimre, amelyek jellegüknél fogva – mivel nem konkrét személyekre, s nem az egyes 
eljárási cselekmények tartalmi részeire kérdeznek rá – álláspontom szerint nem veszélyeztetik a 
nyomozás érdekeit.

Hogyan áll jelenleg a Microsoft-ügy nyomozása? Milyen típusú eljárási cselekmények történtek a 
büntetőeljárásban a feljelentés megtétele óta?

Történt-e gyanúsítotti kihallgatás az ügyben?

Hány tanút hallgattak meg eddig az eljárás során?

Kértek-e jogsegélyt a büntetőügyben más országtól? (Ha módjában áll, kérem válaszoljon arra is, 
hogy honnan.)

Egyesítették-e a szóban forgó büntetőügyet más nyomozással?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2020. december 3.
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